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RG - 0002.P.LV.2023 
 

P R O T O K Ó Ł  N R  LV/2023 
z Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą  

w dniu 28 września 2023 r. 

 
 
 
Punkt 1.  
Otwarcie sesji. 
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5.  
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7.  
Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą. 
Punkt 8.  
Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy na rok 2023. 
Punkt 9.  
Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023-2030.  
Punkt 10.  
Interpelacje Radnych. 
Punkt 11.  
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 12.  
Zamknięcie sesji. 
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Ad 1) Otwarcie sesji. 
Przewodniczący pan Waldemar Tomaszewski o godzinie 1520 otworzył                       

LV Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy, następnie powitał Radnych, oraz osoby 
oglądające transmisję obrad na żywo. 
 
Ad 2) Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący informował, że ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych,                  
na sali obrad zasiada 13 Radnych. 

 
Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący zawiadomił, że Sesja została zwołana na wniosek Pana Wójta, pan 
Tomaszewski pytał Wójta czy nie wnosi do porządku żadnych dodatkowych uchwał. 
W związku z brakiem dodatkowych uchwał radni przeszli do przegłosowania 
porządku.                 

 Porządek obrad został przyjęty 13 głosami za, 0 głosów przeciwnych,                        
0 głosów wstrzymujących.  

• Lista z głosowaniami imiennymi stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 4) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje                       
i wnioski. 

Pan Waldemar Tomaszewski poinformował, że protokół z LIV Sesji, która 
odbyła się 31 sierpnia został zamieszczony na stronie Urzędu w dniu 8 września. 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący zarządził głosowanie.  

 Za podjęciem Protokołu opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
 Pan Waldemar Tomaszewski informował, że w dniu 3 września odbyły                      
się Dożynki Gminne, większość Radnych w tych Dożynkach brała udział. 
Przewodniczący dziękował Sołtysowi Michałowa, Radzie Sołeckiej, oraz Dyrektorowi 
Gminnego Ośrodka Kultury, za przygotowanie uroczystości.  
W międzyczasie Pracowała Komisja Oświaty, która zrobiła objazd Szkół. Po 
wypowiedzi Przewodniczącego głos zabierze Przewodnicząca Komisji Oświaty, która 
przedstawi krótkie sprawozdanie  z objazdu.   
Wpłynęły również pisma od Ochotniczej Straży Pożarnej, dotyczące zakupu nowego 
wozu strażackiego (…) w piśmie mówi się o dofinansowaniu kwoty 270 000,00 zł.  
Wpłynęła interpelacja od Tymczasowej Rady Narodu Polskiego ws. utworzenia 
Gminnej Straży Energetycznej - petycja została przekazana Komisji Skarg, Wniosków                 
i Petycji.   
 Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Pani Adela 
Nowicka. Radna informowała, że Komisja wraz z pozostałymi członkami Rady i Panią 
Sekretarz odwiedzili wszystkie placówki. Szkoły są przygotowane do nowego roku 
szkolnego dość dobrze, w niektórych szkołach jest wykonana termomodernizacja, 
przeprowadzone jest ocieplenie tych budynków. Koszty utrzymania tych Szkół 
powinny się obniżyć, pewne placówki wymagają jeszcze jakichś prac, gdyż jak 
wiadomo każda szkoła ma swoją specyfikę, swoje problemy. Były sygnalizowane 
sprawy, problemy, które zostaną wykonywane w miarę posiadanych środków.  
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Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Wójt Gminy Pan Aleksander Podemski informował, że trwają prace końcowe                   

na obiekcie Szkoły i Przedszkola w Kolniczkach, trwają prace związane                                            
z termomodernizacją istniejącego budynku Szkoły, były prace w obiekcie sali 
gimnastycznej, przyłączeniem obiektu do sieci gazowej.  

Trwają również prace związane z rozbudową Urzędu, oraz na budynku 
Biblioteki w Chociczy, chodzi o poprawę elewacji.  

Gmina otrzymała środki w ramach wsparcia dla miejscowości gdzie 
funkcjonowały Państwowe Gospodarstwa Rolne, Gmina otrzymała wsparcie                               
na budowę remizy strażackiej w Boguszynie oraz na budowę studni głębinowej                    
w Boguszynie. 1,5 miliona na remizę i 1 milion na odwiert studni głębinowej.  

W drugim rozdaniu, w ramach dotacji do zabytków, dotacje dostały Kościoły              
w Nowym Mieście i w Boguszynku.  

Trwają zebrania wiejskie, na których proponuje się rozdysponowanie środków 
funduszu sołeckiego na przyszły rok, w ramach podziału tych funduszy były 
propozycje, aby jeżeli jest to możliwe przeznaczać pewną część środków w ramach 
wsparcia na realizację modernizacji oświetlenia ulicznego, na energooszczędne. 
Modernizacji ta dotyczy części naszego oświetlenia i znacznej części oświetlenia Enea.  

Realizowana jest dokumentacja związana z modernizacją budynku GOKu, 
Gmina przymierza się do funduszy z Instytutu Książki. 

W tym roku przypada 740- lecie lokacji Nowego Miasta. W ramach tego święta 
odbędą się różnego rodzaju przedsięwzięcia, organizowane przez Bibliotekę i Ośrodek 
Kultury.          
 
Ad 7) Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Nowe Miasto nad Wartą 

Projekt uchwały odczytał Pan Waldemar Tomaszewski następnie otworzył 
dyskusję, w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania. 

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr LV/365/2023 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
28 września 2023 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 8) Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy na rok 2023. 

Projekt uchwały omówiła Pani Elżbieta Mnich, Skarbnik gminy następnie Pan 
Waldemar Tomaszewski otworzył dyskusję, w związku z brakiem pytań 
poinformował, że przed głosowaniem uchwały Radny będą głosowali autopoprawkę 
do uchwały polegającą na zmianie § 6 uchwały.  

Za podjęciem autopoprawki opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

Za podjęciem uchwały wraz z wprowadzona autopoprawką opowiedziało się 13 
Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr LV/366/2023 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
28 września 2023 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad 9) Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2023-2030. 

Projekt uchwały odczytał Pan Waldemar Tomaszewski następnie otworzył 
dyskusję, w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania. 

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr LV/367/2023 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
28 września 2023 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 10) Interpelacje Radnych. 

Przewodniczący poinformował, że wpłynęła jedna interpelacja, od Radnych 
gminy ws. ogrzewania Szkoły Podstawowej w Kolniczkach i lokalu, który znajduje                
się w Szkole. Przewodniczący odczytał interpelacje, a następnie przekazał ją Wójtowi 
Gminy w celu rozpatrzenia.  
 
Ad 11) Wolne głosy i wnioski. 

➢ Radny Wincenty Pawelczyk pytał czy po likwidacji placu zabaw                                      
na ul. Składowej w Chociczy planuje się zamontowanie nowego. 
Wójt informował, że w Chociczy są dwa place zabaw, był zrobiony przetarg, 
wpłynęła jedna oferta, kwota była wyższa niż planowana w budżecie, 
planowane było, aby dołożyć te środki do placu, jednak oferent nie uzupełnił 
dokumentów, dlatego przetarg zakończył się niczym. Do tego przetargu Urząd 
wróci, gdyż są tam środki z Lokalnej Grupy Działania, Wójt wyraził nadzieję,                
że być może uda się to zadanie wykonać po kolejnym przetargu i plac zabaw 
przy Szkole i na ul. Składowej powstanie. Wójt dodał, że jeszcze                                  
jest do wykonania kilka zadań z tego tematu do wykonania.   

➢ Radna Małgorzata Siejak pytała czy Pan Wójt dostał informacje dotycząca 
dofinasowania lub zakupu sadzonek Paulowni. Jeżeli nie ma takiej informacji                          
to Radna pytała gdzie można odesłać mieszkańców. 

Wójt informował, że nie posiada takich informacji.  
➢ Radna Joanna Weber pytała kiedy powstanie studnia w Boguszynie.  

Wójt informował Radną, że środki na budowę studni zostały przekazane              
z Polskiego Ładu, przetarg został rozpisany, w tej chwili trwają prace 
przygotowawcze, jeszcze są dopinane ostatnie sprawy projektowe.                 
Gdyż projekt robi firma, która tą stacje wykona.  Wszystko będzie                      
w przyszłym roku zrealizowane.  

➢ Radna Weber dodała, że skoro nie ma konkretnej daty wykonania, to co będzie             
z hydrofornia w Chwalęcinie jak będzie lato.  

Wójt zawiadomił, że na hydrofornie Chwalęcin cały czas trwają prace aby 
ją usprawnić, nie powinni już być zakłóceń. Jeżeli te zakłócenia się 
pojawiają to są one spowodowane dużymi wahaniami poboru wody. (…) 
Musimy przyszły rok z tą hydrofornią przetrwać. (…) Wójt dodał,                      
że może i w innych miejscowościach tego problemu nie było, możemy 
budować nowoczesne stacje, ale nie oznacza to, że zwalnia nas to z 
oszczędzania wody. Mamy trudną sytuację w Klęce gdzie mamy ubytki 
wody tak duże, że w ogóle nie powinny mieć one miejsca.  
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➢ Pan Waldemar Tomaszewski dodał, że miał być budowany SUW w Wolicy 
Nowej, jednak nie będzie, ale będzie modernizowany ten w obrębie Wolicy 
Koziej, Przewodniczący w związku z tym prosił o zamontowanie systemu 
informowania konserwatora, ponieważ nie do końca ten system działa. 
Konserwator niejednokrotnie w czasie awarii nie był informowany przez system, 
że coś się dziej.  

 
Ad 12) Zamknięcie sesji. 

O godzinie 1615 Przewodniczący zamknął LV Sesję Rady Gminy. 
 
 
Protokołowała                Zatwierdził 
Podinspektor ds. rady gminy      Przewodniczący Rady 
Julita Ciarcińska-Wachowiak                     /-/Waldemar Tomaszewski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zał. 1. Wyniki głosowania poszczególnych uchwał.  


